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Justerarnas signatur                                                                                  Utdragsbestyrkande 

 

§ 4  Den fortsatta driften av Postiljonens vård- och omsorgsboende 

 

BESLUT 

Stadsdelsnämnden rekommenderar kommunstyrelsen att förlänga avtalet med Attendo 

Sverige AB, organisationsnummer 556148-5169, om driften av Postiljonens vård- och 

omsorgsboende. 

 

Ärendet 

Kommunstyrelsens avtal med Attendo Sverige AB om driften av Postiljonens vård- och 

omsorgsboende löper ut den 31 oktober 2016. Om parterna är överens kan avtalet 

förlängas en sista gång på samma villkor i ytterligare två år. Överenskommelse om 

förlängning ska vara skriftlig och träffas senast nio månader före avtalstidens utgång.  

 

Förvaltningen är nöjd med samarbetet med Attendo. Utföraren bedöms ha en väl 

fungerande verksamhet och framstår som en trygg och seriös avtalspart. Förvaltningen 

föreslår att stadsdelnämnden rekommenderar kommunstyrelsen att förlänga avtalet.  

 

Förvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat 2015-12-09. 

Dnr 2.2.2-819/2015 

 

Förslag till beslut 

Ordföranden Lars Bäck (V) yrkade att nämnden skulle bifalla förvaltningens förslag. 

 

Beslutsgång 

Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag. 

 

Lars Bäck (V), Kjell Backman (S) och Martin Westin (MP) anmälde ett särskilt uttalande.  

 

Särskilt uttalande  

Lars Bäck (V), Kjell Backman (S) och Martin Westin (MP) 

 

Den rödgröna majoriteten uttalar att vi delar stadsdelsförvaltningens bedömning att inför 

avtalets upphörande hösten 2018 och ett kommande ställningstagande om ny upphandling 

eller återtagande i egen regi så behöver förvaltningen i samverkan med äldreförvaltningen 

och Micasa noga analysera de förutsättningar som råder då, utifrån resultatet av stadens 

nu pågående äldreboendeutredning, eventuellt nya riktlinjer från kommunfullmäktige, 

rådande äldreomsorgsbehov och andra faktorer. Vi uttalar även att rådande 

personalsituation och kommande personalbehov inom äldreomsorgen i främst Farsta bör 

klarläggas mot bakgrund av bland annat renoveringen av Edö samt att samtliga dessa 

analyser och förutsättningar bör föreligga under hösten 2017. 

 


